
 
ПОЛТАВСЬКА  ОБЛАСНА  РАДА 

восьмого скликання 

 

ПРОТОКОЛ 

засідання постійної комісії обласної ради з питань 

 молодіжної політики, спорту та туризму 

 

 

08 жовтня 2021 року                          м. Полтава                                             № 6 

 

Головуючий: Алексюк Олександр Леонідович – голова постійної комісії 

обласної ради. 

 

Присутні члени постійної комісії: Близнюк Іван Федорович – заступник голови 

постійної комісії, Панкратьєв Олег Анатолійович – секретар постійної 

комісії, Барибіна Яніна Олександрівна, Степаненко Ірина Вікторівна. 

 

Відсутні члени постійної комісії: Проценко Руслан Олександрович, Сазонов 

Олег Юрійович. 

 

Склад комісії 7 депутатів. Присутні 5 депутатів. Кворум засідання є. 

 

 

Взяли участь:  

 

Лунін 

Дмитро Сергійович 
− перший заступник голови обласної державної 

адміністрації 

Діденко 

Олег Григорович 
− депутат обласної ради 

Дядик 

Олег Олегович 
− депутат обласної ради 

Паутова 

Тетяна Олександрівна 
− заступник керівника апарату – керуючий 

справами виконавчого апарату обласної ради 

Левакіна 

Оксана Віталіївна 
− заступник керуючого справами – начальник 

відділу організаційного забезпечення 

діяльності ради виконавчого апарату обласної 

ради 

Синявська 

Тамара Григорівна 
− начальник відділу юридичного забезпечення 

виконавчого апарату обласної ради 

 

Запрошені:  

 

Буцький  

Олександр Валерійович 
− радник голови Полтавської обласної ради 
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Кришталь 

Альона Олексіївна 
− заступник Зіньківського міського голови з 

питань діяльності виконавчих органів ради 

Сагайдачний 

Сергій Тимофійович 
− начальник управління майном обласної ради 

Трохименко 

Марина Володимирівна 
− начальник Управління молоді та спорту 

обласної державної адміністрації 

 

Представники засобів масової інформації. 

 

О. Алексюк ознайомив присутніх із проєктом порядку денного засідання 

комісії, запропонував визначитись і проголосувати за основу: 

 

ГОЛОСУВАЛИ: «за» – 5, «проти» – 0, «утримались» – 0, «не голосували» – 0. 

 

О. Алексюк запропонував визначитись і проголосувати за включення до 

порядку денного засідання комісії питання «Про розгляд звернення 

Новоселівської сільської ради Полтавського району Полтавської області щодо 

виділення коштів для фінансування робіт по об’єкту «Нове будівництво 

спортивного майданчика із синтетичного покриття в с. Рунівщина Полтавського 

району» та вцілому за порядок денний засідання постійної комісії. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: «за» – 5, «проти» – 0, «утримались» – 0, «не голосували» – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Затвердити запропонований порядок денний. 

 

Сформований порядок денний: 

1. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

Полтавської обласної ради від 29.12.2020 № 62 "Про надання згоди на 

безоплатне прийняття будівлі спортивної школи за адресою: м. Полтава, вул. 

Соборності, 37 у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області"». 

2. Про проєкт рішення обласної ради «Про прийняття Спортивно-

технічного комплексу «Лтава» у спільну власність територіальних громад сіл, 

селищ, міст Полтавської області». 

3. Про проєкт рішення обласної ради «Про прийняття цілісного майнового 

комплексу Зіньківської спеціалізованої дитячо-юнацької спортивної школи 

олімпійського резерву з гандболу імені В.П. Літвішка Зіньківської міської ради 

Полтавської області у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області». 

4. Про проєкт рішення обласної ради «Про погодження кандидатури 

О. Хижняка для нагородження Почесною грамотою Верховної Ради України». 

5. Про розгляд звернення Хорольської міської ради Лубенського району 

Полтавської області щодо облаштування сучасного спортивного майданчика зі 

штучним покриттям за адресою: вул. Миргородська, 70, м. Хорол Лубенського 

району Полтавської області. 
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6. Про розгляд звернення Гадяцької міської ради Полтавської області 

щодо виділення коштів для фінансування робіт по об’єкту «Нове будівництво 

багатофункціонального спортивного майданчика в парку «Перемога» у місті 

Гадяч Полтавської області». 

7. Про розгляд звернення Гадяцької міської ради Полтавської області 

щодо виділення Гадяцькій міській територіальній громаді комплексу Воркаут 

для встановлення за адресою: вул. Полтавська, 44, м. Гадяч. 

8. Про розгляд звернення Новоселівської сільської ради Полтавського 

району Полтавської області щодо виділення коштів для фінансування робіт по 

об’єкту «Нове будівництво спортивного майданчика із синтетичного покриття в 

с. Рунівщина Полтавського району». 

9. Різне. 

 

Перед початком розгляду питань порядку денного О. Алексюк нагадав, що 

відповідно до Рекомендацій з питань запобігання та врегулювання конфлікту 

інтересів у Полтавській обласній раді, у разі наявності у присутніх на засіданні 

постійної комісії депутатів обласної ради конфлікту інтересів при розгляді 

питань порядку денного, вони мають врегулювати його шляхом своєчасного 

самостійного публічного оголошення про це під час засідання. 

 

Розгляд питань порядку денного 

 

1. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

Полтавської обласної ради від 29.12.2020 № 62 "Про надання згоди на 

безоплатне прийняття будівлі спортивної школи за адресою: м. Полтава, 

вул. Соборності, 37 у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, 

міст Полтавської області"». 

 

СЛУХАЛИ: М. Трохименко, яка проінформувала, що цим проєктом рішення 

передбачено врегулювання питань, пов’язаних з передачею будівлі спортивної 

школи за адресою: м. Полтава, вул. Соборності, 37, із державної власності у 

спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

О. Алексюк ознайомив присутніх з проєктом рекомендацій, запропонував 

депутатам визначитися та проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: «за» – 5, «проти» – 0, «утримались» – 0, «не голосували» – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію М. Трохименко взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення Полтавської обласної ради від 29.12.2020 № 62 "Про надання згоди на 

безоплатне прийняття будівлі спортивної школи за адресою: м. Полтава, 

вул. Соборності, 37 у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області"». 
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2. Про проєкт рішення обласної ради «Про прийняття Спортивно-технічного 

комплексу «Лтава» у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, 

міст Полтавської області». 

 

СЛУХАЛИ: С. Сагайдачного, який проінформував, що відповідно до цього 

проєкту рішення приймається Спортивно-технічний комплекс «Лтава» у 

спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

О. Алексюк ознайомив присутніх з проєктом рекомендацій, запропонував 

депутатам визначитися та проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: «за» – 5, «проти» – 0, «утримались» – 0, «не голосували» – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію С. Сагайдачного взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про прийняття Спортивно-

технічного комплексу «Лтава» у спільну власність територіальних громад сіл, 

селищ, міст Полтавської області». 

 

3. Про проєкт рішення обласної ради «Про прийняття цілісного майнового 

комплексу Зіньківської спеціалізованої дитячо-юнацької спортивної школи 

олімпійського резерву з гандболу імені В.П. Літвішка Зіньківської міської 

ради Полтавської області у спільну власність територіальних громад сіл, 

селищ, міст Полтавської області». 

 

СЛУХАЛИ: С. Сагайдачного, який проінформував, що відповідно до проєкту 

рішення приймається цілісний майновий комплекс Зіньківської спеціалізованої 

дитячо-юнацької спортивної школи олімпійського резерву з гандболу імені 

В.П. Літвішка Зіньківської міської ради Полтавської області у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

І. Степаненко запитала щодо розрахунків по зазначеному закладу. 

Д. Лунін повідомив, що наразі розробляється обласна програма підтримки 

та розвитку дитячо-юнацьких спортивних шкіл. 

О. Буцький поінформував, що Зіньківська СДЮСШОР – це 

вузькопрофільна школа, яка спеціалізується на гандболі. 

В обговоренні взяли участь: О. Алексюк, Д. Лунін, І. Близнюк, 

І. Степаненко, О. Буцький, О. Дядик, О. Діденко, М. Трохименко та 

С. Сагайдачний. 

О. Алексюк ознайомив присутніх з проєктом рекомендацій, запропонував 

депутатам визначитися та проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: «за» – 4, «проти» – 0, «утримались» – 0, «не голосували» – 1. 
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ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію С. Сагайдачного взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про прийняття цілісного 

майнового комплексу Зіньківської спеціалізованої дитячо-юнацької спортивної 

школи олімпійського резерву з гандболу імені В.П. Літвішка Зіньківської 

міської ради Полтавської області у спільну власність територіальних громад сіл, 

селищ, міст Полтавської області». 

 

4. Про проєкт рішення обласної ради «Про погодження кандидатури 

О. Хижняка для нагородження Почесною грамотою Верховної Ради 

України». 

 

СЛУХАЛИ: І. Близнюка, який поінформував, що проєктом рішення 

передбачається порушити клопотання перед Верховною Радою України про 

нагородження Почесною грамотою Верховної Ради України заслуженого 

майстра спорту України з боксу, Почесного громадянина міста Полтави, 

чемпіона світу та Європи, срібного призера ХХХІІ Літніх Олімпійських ігор у 

Токіо 2020 О. Хижняка за високий професіоналізм, вагомий особистий внесок у 

розвиток українського спорту та високі досягнення на змаганнях міжнародного 

рівня. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

О. Алексюк ознайомив присутніх з проєктом рекомендацій, запропонував 

депутатам визначитися та проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: «за» – 5, «проти» – 0, «утримались» – 0, «не голосували» – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію І. Близнюка взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про погодження 

кандидатури О. Хижняка для нагородження Почесною грамотою Верховної 

Ради України». 

 

5. Про розгляд звернення Хорольської міської ради Лубенського району 

Полтавської області щодо облаштування сучасного спортивного майданчика 

зі штучним покриттям за адресою: вул. Миргородська, 70, м. Хорол 

Лубенського району Полтавської області. 

 

СЛУХАЛИ: О. Алексюка, який проінформував про те, що надійшла заявка від 

Хорольської міської ради Лубенського району Полтавської області щодо 

облаштування сучасного спортивного майданчика зі штучним покриттям за 

адресою: вул. Миргородська, 70, м. Хорол Лубенського району Полтавської 

області. 
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ВИСТУПИЛИ: 

І. Близнюк поставив уточнююче запитання щодо розмірів спортивного 

майданчика зі штучним покриттям. 

М. Трохименко надала відповідь. 

В обговоренні взяли участь: О. Алексюк, І. Степаненко, І. Близнюк та 

М. Трохименко. 

О. Алексюк ознайомив присутніх з проєктом рекомендацій, запропонував 

депутатам визначитися та проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: «за» – 5, «проти» – 0, «утримались» – 0, «не голосували» – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію О. Алексюка взяти до відома. 

2. Погодити облаштування сучасного спортивного майданчика зі штучним 

покриттям за адресою: вул. Миргородська, 70, м. Хорол Лубенського району 

Полтавської області та рекомендувати Полтавській обласній державній 

адміністрації внести до загального переліку місць встановлення спортивних 

майданчиків цю адресу. 

 

6. Про розгляд звернення Гадяцької міської ради Полтавської області щодо 

виділення коштів для фінансування робіт по об’єкту «Нове будівництво 

багатофункціонального спортивного майданчика в парку «Перемога» у місті 

Гадяч Полтавської області». 

 

СЛУХАЛИ: О. Алексюка, який проінформував, що надійшло звернення від 

Гадяцької міської ради Полтавської області щодо виділення коштів для 

фінансування робіт по об’єкту «Нове будівництво багатофункціонального 

спортивного майданчика в парку «Перемога» у місті Гадяч Полтавської 

області». 

 

ВИСТУПИЛИ: 

М. Трохименко повідомила, що попередня заявка від Гадяцької міської 

ради стосувалась побудови багатофункціонального спортивного майданчика за 

рахунок державної субвенції, а потім надійшла заявка щодо будівництва 

майданчика на умовах співфінансування з обласного бюджету. 

І. Близнюк запропонував підтримати будівництво цього спортивного 

майданчика на умовах співфінансування з обласного бюджету. 

Д. Лунін запитав скільки передбачено побудувати багатофункціональних 

спортивних майданчиків на умовах співфінансування з державного бюджету? 

М. Трохименко надала відповідь. 

В обговоренні взяли участь: О. Алексюк, Д. Лунін, І. Близнюк, 

Я. Барибіна, І. Степаненко та М. Трохименко. 

О. Алексюк ознайомив присутніх з проєктом рекомендацій, запропонував 

депутатам визначитися та проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: «за» – 5, «проти» – 0, «утримались» – 0, «не голосували» – 0. 
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ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію О. Алексюка взяти до відома. 

2. Погодити облаштування багатофункціонального спортивного 

майданчика в парку «Перемога» у місті Гадяч Полтавської області та 

рекомендувати Полтавській обласній державній адміністрації внести до 

загального переліку місць встановлення спортивних майданчиків цю адресу. 

 

7. Про розгляд звернення Гадяцької міської ради Полтавської області щодо 

виділення Гадяцькій міській територіальній громаді комплексу Воркаут для 

встановлення за адресою: вул. Полтавська, 44, м. Гадяч. 

 

СЛУХАЛИ: О. Алексюка, який проінформував про звернення Гадяцької міської 

ради Полтавської області щодо виділення Гадяцькій міській територіальній 

громаді комплексу Воркаут для встановлення за адресою: вул. Полтавська, 44, 

м. Гадяч. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

М. Трохименко повідомила, що відповідно до загальнонаціональної 

програми «Здорова нація» в Полтавській області побудовано 105 спортивних 

майданчиків, які схожі на комплекс воркауту. По вулиці Полтавській у місті 

Гадячі уже побудовано два таких спортивних майданчики. 

В обговоренні взяли участь: О. Алексюк, Д. Лунін, І. Близнюк, 

І. Степаненко та М. Трохименко. 

О. Алексюк ознайомив присутніх з проєктом рекомендацій, запропонував 

депутатам визначитися та проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: «за» – 5, «проти» – 0, «утримались» – 0, «не голосували» – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Інформації О. Алексюка та М. Трохименко взяти до відома. 

 

8. Про розгляд звернення Новоселівської сільської ради Полтавського району 

Полтавської області щодо виділення коштів для фінансування робіт по 

об’єкту «Нове будівництво спортивного майданчика із синтетичного 

покриття в с. Рунівщина Полтавського району». 

 

СЛУХАЛИ: О. Алексюка, який проінформував, що надійшло звернення від 

Новоселівської сільської ради Полтавського району Полтавської області щодо 

виділення коштів для фінансування робіт по об’єкту «Нове будівництво 

спортивного майданчика із синтетичного покриття в с. Рунівщина Полтавського 

району». 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні взяли участь: О. Алексюк, І. Близнюк, І. Степаненко та 

М. Трохименко. 
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О. Алексюк ознайомив присутніх з проєктом рекомендацій, запропонував 

депутатам визначитися та проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: «за» – 5, «проти» – 0, «утримались» – 0, «не голосували» – 0. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію О. Алексюка взяти до відома. 

2. Погодити облаштування сучасного мультифункціонального 

спортивного майданчика із синтетичним покриттям за адресою: с. Рунівщина 

Полтавського району та рекомендувати Полтавській обласній державній 

адміністрації внести до загального переліку місць встановлення спортивних 

майданчиків цю адресу. 

 

9. У «Різному» виступів не було. 

 

 

 

Голова постійної комісії  О. АЛЕКСЮК 

 

 

 

Секретар постійної комісії  О. ПАНКРАТЬЄВ 


